
Kateřino, jaký je to pocit vyhrát 
zlatou olympijskou medaili? 
Samozřejmě ten nejkrásnější, jedineč-
ný a nezapomenutelný. Splní se vám 
sen, který je spojený s mnoha emo-
cemi. Moc jsem si to užila, a vlastně 
užívám dodnes.

Takto chutná úspěch. K němu 
však vede poměrně složitá cesta 
plná překážek. Jak se s takovými 
překážkami vypořádáváte? 
To byl nikdy nekončící boj s tréninkem, 
soupeřkami, počasím a dalšími pře-
kážkami. Musíte mít motivaci k dlouhé 
a náročné cestě. Mě ten život ale bavil, 
docela ráda jsem se sportem trápila. 
Někdy to však bylo na hraně, nechtělo 
se mi znovu a znovu vybíhat na tré-
ninky. Naštěstí jsem to zvládla. 

Ať už v životě, či v kariéře – 
zaměřujete se na své silné stránky, 
nebo posilujete spíše slabé 
stránky?
Ve sportu nesmíte mít moc slabin. Ty 
jsem se snažila aspoň minimalizovat. 
K velkým vítězstvím se ale dostanete 
přes své silné stránky, které v ten den 
„D“ musíte využít. Takže slabiny vás 
nesmí omezovat a silné stránky pou-
žijete jako zbraň proti soupeřům. 

Před časem jste hovořila na výroční 
konferenci Broker Consulting. Co 
vám nejvíce utkvělo v paměti?

Kateřina Neumannová se za svou 
kariéru stala doslova legendou české, 
ale i světové scény běhu na lyžích. Díky 
jejímu odhodlání překonávat překážky 
reprezentovala naši zemi na olympijských 
hrách pokaždé už od roku 1992. 
Nejvysněnější mety však dosáhla teprve 
rok před koncem aktivní kariéry, kdy na OH 
v Turíně získala zlato. Jak vidí svoji kariéru 
teď s odstupem času a co vlastně stálo 
za jejím úspěchem? 

Co je společné pro sport a svět financí? Musíte na sobě makat a nevzdávat se! 
Asi to, že čas, který byl na akci na-
plánovaný, velmi rychle utekl.  
Bylo vidět, že mé zkušenosti 
publikum přijalo, a ani tam nikdo 
neusnul (smích). Vždycky mám ráda 
zájem lidí, kteří za mnou přijdou 
po konci akce a ještě se chtějí dál 
bavit. Takoví mezi vámi byli, takže 
vzpomínám ráda.

Pracovníci Broker Consulting jsou 
často aktivní sportovci. Myslíte, 
že svět financí je pro sportovce 
ideální? 
Určitě je to jedna z možností. Váš svět 
je také boj, tedy v dobrém slova smy-
slu. Takže pro sportovce to je známé 
prostředí, jen výzbroj a výstroj je jiná. 
Se sportem je stejné to, že musíte 
makat, pracovat na sobě a nevzdávat 
se. To tyto světy spojuje.

Které vlastnosti či dovednosti  
by si měl finanční konzultant 
ze sportu brát? Co ho může 
posunovat v kariéře výš? 
Pracovitost, ukázněnost, vytrvalost 
a řada dalších vlastností, které spojují 
úspěšné lidi.

Jak byste definovala úspěch?  
Jak se pozná úspěšný člověk?
Pro každého je úspěch položen 
někde jinde. Pro mě byl úspěch  
také pokaždé něco jiného.  
To, co bylo ve dvaceti letech 
úspěchem, by bylo na konci kari-
éry porážkou. Řekla bych tedy, že 
úspěch znamená dotknout se v daný 
okamžik svého maxima. Úspěšný 
člověk dokáže prodat maximum 
svých možností. 

Nechala byste si jako klientka 
od finančního konzultanta poradit, 
nebo máte ve financích pevně 
daný názor a vizi, se kterou by 
nikdo nepohnul? 
Vždy jsem otevřená si nechat poradit. 
Má to ale své meze, přes které nejdu. 
Jsem spíš konzervativní a nerada 
chodím do rizika. 

Čím byste se od finančního 
konzultanta nechala přesvědčit, 
například abyste začala pravidelně 
investovat? Co na vás funguje? 
Asi to, když by stejné služby využí-
vali i další lidé, které znám a které 
považuji za schopné a úspěšné 
odborníky.

Nemáte někdy nutkání vrátit se 
opět do profesionálního sportu? 
Myslím, že byste stále měla co 
ukázat. 
Aktivní kariéra už je pryč, moje místo 
je jinde. Možná, že tři roky po ukon-

čení kariéry by to ještě šlo. Teď už ne 
a ani už o tom neuvažuji.

Čemu se věnujete po skončení 
aktivní sportovní kariéry? 
Mám toho hodně. Kromě práce 
na ministerstvu obrany, kde působím 
ve prospěch armádního sportu, 
mám celou řadu dalších aktivit. 
Spolupracuji s italskou oblastí Tren-
tino na podpoře turismu, organizuji 
firemní a jiné sportovní akce.

Najdete si v tom shonu i čas 
na relaxaci? Co vás nabíjí? 
Volný čas se snažím trávit s dcerou, 
ráda dál sportuji a cestuji. Když je jen 
malá chvilka, tak mám ráda dobré 
víno s přáteli nebo v klidu na chalu-
pě na Šumavě.

A co vás naopak vybíjí?  
Jak s těmito negativními věcmi 
bojujete?
Ubíjejí mě komplikované mezilid-
ské vztahy, intriky a přetvářka. Dále 
dlouhé podzimní dny s nedostatkem 

světla. Pomůže mi to, že občas 
z tohoto prostředí ujedu někam pryč, 
kde to mám ráda.
PŘEJEME SAMÉ POZITIVNÍ DNY 
A DĚKUJEME ZA ROZHOVOR.
PTAL SE TOMÁŠ VRÁNA 

Pro sportovce je svět financí 
známé prostředí, jen výstroj je jiná.
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